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Protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miejskiej w Otmuchowie 

w dniu 21 lutego 2018 r. 
 

Nr 2/VII/2018 Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej; 

Nr 2/VII/2018 Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska        

                         i Opieki Społecznej; 

Nr 1/VII/2018 Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi; 
 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Otmuchowie odbyło się w dniu 21 lutego 2018 r. 

Rozpoczęło się o godzinie 9:00, zakończyło o 9:55. W posiedzeniu brało udział 13 radnych. Nieobecni: 

radna Pani Maria Nawalaniec – z Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi oraz radny Pan Ryszard Piórecki – 

z Komisji Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej. 

Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik do protokołu. Spoza Komisji w posiedzeniu 

uczestniczyli: Burmistrz Otmuchowa – Pan Jan Woźniak, Skarbnik – Pan Sebastian Salecki, Radca Prawny – 

Pan Eugeniusz Kowaluk, Kierowniczka OPS w Otmuchowie - Pani Maria Wierzbicka, Dyrektor ZOS 

w Otmuchowie – Pan Wiesław Mazek, Inspektor w Wydz. MK – Pani Aleksandra Derenowska, G. Spec. ds. 

Współpracy z Instytucjami (…) – Pan Kazimierz Mentel. 
 

Porządek posiedzenia: 

Rozpatrzenie i zaopiniowanie Sprawozdań i projektów uchwał na sesję Rady Miejskiej: 

1) Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Otmuchowie za 2017 rok. 

2) Sprawozdanie z działalności Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej 

w 2017 roku. 

3) Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi w 2017 roku. 

4) Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia, Ochrony 

Środowiska i Opieki Społecznej w 2017 roku. 

5) Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pożytku publicznego za 2017 r.  

6) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Otmuchowie na 2018 rok; 

7) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia ramowego planu pracy Komisji Planowania Budżetu 

i Finansów oraz Działalności   Gospodarczej Rady Miejskiej w Otmuchowie na 2018 rok; 

8) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia ramowego planu pracy Komisji Oświaty Kultury i Kultury 

Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej Rady Miejskiej w Otmuchowie na 

2018 rok; 

9) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia ramowego planu pracy Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi 

Rady Miejskiej w Otmuchowie na 2018 rok; 

10) Projekt uchwały w sprawie projektu zmiany uchwały Nr XXIII/233/2017 Rady Miejskiej w 

Otmuchowie z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów 

do nowego ustroju szkolnego; 

11) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt w 2018 r. na terenie Gminy Otmuchów; 

12) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, której 

przedmiotem jest ta sama nieruchomość; 

13) Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego przystanku 

komunikacyjnego w miejscowości Jarnołtów Gmina Otmuchów; 

14) Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej; 

15) Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad sprawienia pogrzebu oraz określenia zasad zwrotu 

wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu; 

16) Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji publicznym szkołom 

prowadzonym na terenie Gminy Otmuchów; 

17) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nyskiego; 

18) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2018 rok; 

19) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej. 

 

Ad 1) Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Otmuchowie za 2017 rok. 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejsze Sprawozdanie.  

Głosowanie: 
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-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 

Ad 2) Sprawozdanie z działalności Komisji Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności 

Gospodarczej w 2017 roku. 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejsze Sprawozdanie.   

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 

Ad 3) Sprawozdanie z działalności Komisji Rolnictwa i Problemów Wsi w 2017 roku. 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejsze Sprawozdanie.   

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 

Ad 4) Sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz 

Zdrowia, Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej w 2017 roku. 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejsze Sprawozdanie. 

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 

Ad 5) Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pożytku publicznego 

za 2017 r. 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały niniejsze Sprawozdanie. 

Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 

Ad 6) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Otmuchowie na 2018 rok; 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu uchwały 

nie zgłoszono. Głosowanie: 

-Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
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Ad 7) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia ramowego planu pracy Komisji Planowania 

Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej Rady Miejskiej w Otmuchowie na 2018 rok; 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu uchwały 

nie zgłoszono. Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 

Ad 8) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia ramowego planu pracy Komisji Oświaty 

Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej Rady Miejskiej 

w Otmuchowie na 2018 rok; 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu uchwały 

nie zgłoszono. Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymała się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 

Ad 9) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia ramowego planu pracy Komisji Rolnictwa 

i Problemów Wsi Rady Miejskiej w Otmuchowie na 2018 rok; 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu uchwały 

nie zgłoszono. Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymała się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 

Ad 10) Projekt uchwały w sprawie projektu zmiany uchwały Nr XXIII/233/2017 Rady 

Miejskiej w Otmuchowie z dnia 30 marca 2017 r. w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych 

i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego; 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu uchwały 

nie zgłoszono. Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymała się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 

Ad 11) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt w 2018 r. na terenie Gminy Otmuchów; 
 

Radna Ludwa zauważyła pomyłkę pisarską w Rozdziale X, punkt 1: jest „Program będzie realizowany ze 

środków finansowych budżetu Gminy Otmuchów na 2017 r. (…)”. Winno być: „Program będzie 

realizowany ze środków finansowych budżetu Gminy Otmuchów na 2018 r. (…).” 

Przewodniczący oświadczył, że pomyłka pisarska będzie poprawiona.  

Radny Napora: jako że ustawa nakłada przyjęcie takiego planu, przyjęcie wydatków oraz sposobu 

wydatkowania, porównując to, ponieważ dokonujemy tego co roku – co roku otrzymujemy taki plan 

pomocy, nie znam jeszcze wykonania planu budżetu z 2017 r. ale chciałbym dodatkowych informacji, 

mianowicie, tu są trzy punkty. Pierwsza dotyczy 27 tysięcy zł. dla Konradowej, druga za całodobową opiekę 

– 3 tys. zł. i 1 tys. zł na zakup karmy dla kotów wolno żyjących, kastracja i sterylizacja. Porównując to do 

zeszłego roku, to kwoty były odpowiednio 23 tys. 2400 i 1600 zł. Chciałbym się dowiedzieć, w jaki sposób 

my egzekwujemy, ewentualnie czy ta pierwsza pozycja – schroniska – jest wydatkowana w sposób taki jaki 



4 

 

by sobie gmina życzyła, bo jest koordynatorem tych wszystkich działań, w stosunku do zwierząt 

bezdomnych. W jaki sposób wydatkowało to schronisko i na co i co jest powodem, że obniżyliśmy tą trzecią 

pozycję do bardzo śmiesznej kwoty z 1600 na 1000 zł. Biorąc po uwagę koty wolnożyjące, kastrację 

i sterylizację, zabraknie na karmę. Dlaczego pytam - bo 13 lutego w TV wyemitowano program, w którym 

pokazano schronisko, które było pseudo schroniskiem. Pokazano to na całą Polskę, że schroniska powstają 

tylko ze względu na to, że jest to czysta dochodowość. Wyliczono w tym programie, że obciążano gminę 

15 zł od doby za złapanego psa lub odłowionego kota, mimo iż po odłowieniu usypiano je od razu. Nie było 

mowy, żeby one tam były. Przypadek wyszedł na jaw, gdy okazało się, że cykliczne odławianie w gminie 

było prowadzone przez to schronisko i wyłapano psa, który miał swojego opiekuna, był zaczipowany nawet 

i okazało się, że właściciel dotarł do tego schroniska i chciał go odebrać, to było na drugi dzień po 

wyłapaniu. Okazało się, że pies został wyłapany i uśpiony w tym samym dniu. Zarzut w tym programie był 

taki, że to wina też gminy była, że nie kontrolowali, w jaki sposób są wykorzystywane te pieniądze i czy 

zasadnie je żądają od gminy. Jako że gmina z dochodów własnych ma obowiązek opiekować się i użyć 

takiego programu w celu opieki nad zwierzętami bezdomnymi, stąd moje pytanie. Na czasie teraz jest 

pokazywanie części takiej negatywnej – oto, że my samorządowcy na dole nie panujemy nad sytuacją. 

Wiadomo, jest to rok wyborczy. Trzeba się liczyć z tym. Stąd moje pytanie o te 27 tys. do planu na 2018 r. 

i jak to się miało w roku 2017 skończonym już, gdzie dowiemy się jak będziemy mieli wykonanie budżetu, 

ale wyprzedzam już temat.  

Burmistrz: my jesteśmy szanowni Państwo, w tej komfortowej sytuacji, ze względu na to, że mamy 

porozumienia międzygminne podpisane między sobą. To 19 albo 20 samorządów w tej chwili 

w porozumieniu międzygminnym i nas obsługuje Gmina Nysa. Nie jest to schronisko, które podlega osobie 

fizycznej czy prywatnej, czy jakiejś spółce, czy komuś takiemu, co chce zrobić na tym biznes. My mamy 

wgląd do tego, mamy regulamin opracowany tejże współpracy i każdorazowo jesteśmy zapraszani na 

wizytacje schronisk. Jesteśmy również konstruktorem budżetu i kwoty, która obowiązuje na każdego psa 

i kota, który w schronisku się znajduje. Tam są wyliczane konkretne kwoty i pasza, w zależności od 

wielkości zwierzęcia. To jest zapotrzebowanie na poszczególny gatunek zwierząt, oczywiście również 

partycypujemy w kosztach i jesteśmy do tego zobligowani z porozumienia międzygminnego i z umowy. 

W momencie, kiedy następują pewne ruchy inwestycyjne, modernizacyjne, czy to budowa klatek, czy 

kojców zakup instalacji itd. ta kwota jest troszkę na niższym poziomie. Ze względu na to, że na rok 2018 

Gmina Nysa jako ten lider prowadzący schroniska w imieniu kilku gmin, nie zaproponowała kwoty, która 

ma być kwotą na inwestycje, rozwój, bądź na inne cele. Troszeczkę koszty spadają, ze względu na to, 

że część ludzi jest zatrudniana w formie współpracy z Powiatowym Urzędem Pracy. Każdego roku, po 

zakończeniu roku budżetowego Burmistrz gminy Nysa, jest zobligowany przedstawić dokładne rozliczenie, 

z roku budżetowego, więc kwota, która do niego dochodzi, on się rozlicza. Były takie sytuacje, że nawet 

były zwroty tych kwot, które w formie dotacji były przekazywane. To jest ramowe. To prognoza na wydatki. 

Zrobiliśmy to na trzy grupy i może dojść do tego, że ta kwota na zakup karmy dla kotów będzie wyższa lub 

niższa, bo różni ludzie i stowarzyszenia dobrowolnie partycypują w formie zbierania paszy i przekazywania 

tej paszy do schroniska. W związku z tym, to wychodzi dopiero w trakcie roku. Natomiast zgodnie z ustawą 

mamy podpisaną umowę z lekarzem weterynarii, który ma obowiązek, na terenie naszej gminy na 

całodobową opiekę, którą sprawuje Pan doktor Krzysztof Magierowski. W momencie zdarzeń drogowych 

albo potrąceń, uśpień itd. natomiast każdorazowo osoby które się zgłaszają do sterylizacji, do kastracji kotów 

bezpańskich, które są dożywiane szczególnie przez wspólnoty mieszkaniowe, my sporadycznie, ale również 

partycypujemy w kosztach zakupu karmy i P. Derenowska przekazuje tą karmę albo w formie rzeczowej, 

albo na FV. W skali roku naszych psów przechowuje się kilkanaście. Nie ma takich dużych ilości jak 

w większych gminach czy schroniskach jak telewizja pokazuje. Do 15 może do 20 rotacyjnie tych psów jest. 

Nie było zdarzeń, nie było sygnałów takich drastycznych, jak kolega radny przedstawia, że sytuacja była 

taka, że pies pojechał do schroniska i był uśpiony. Nie było takiej sytuacji, bo nie mają takiego prawa. 

Można patrzeć również z wizji tego, co TV pokazuje, tych morderców, którzy psy przechowują w różnych 

warunkach, ale to są ludzie o niedobrym sercu, prawie kanibale, którzy pozwalają, by pies zjadł psa z głodu. 

Schronisko w Nysie naprawdę jest prowadzone wzorowo i wzorcowo. Tam, te wszystkie stowarzyszenia 

ochrony zwierząt są praktycznie na co dzień i naprawdę można być spokojnym, natomiast co do kwoty, to 

przede wszystkim będziemy więcej coś wiedzieli, w momencie, kiedy Nysa nas zaprosi na podsumowanie 

roku, gdzie między innymi dowiemy się o planach inwestycyjnych i przy tej okazji jest taka wizytacja tego 

też. To się odbywa każdego roku. Natomiast ci, którzy przyjeżdżają na zgłoszenie i te psy odbierają 

i zbierają, mają obowiązek do nas dotrzeć na nasz wyraźny telefon. Jak ktoś idzie po psa i odbiera psa 

w schronisku, jest naliczana drobna opłata za szczepienie i ewentualne odrobaczenie.  

Radna Ludwa: mam pytanie, bo Pan Burmistrz wspomniał o telefonach. Był zawsze problem skontaktowania 

się ze schroniskiem w sobotę albo w niedzielę. Miałam bardzo przykre doświadczenie, jeśli chodzi o psy, 



5 

 

żeby odebrać je w soboty czy w niedziele, bo schronisko jest nieczynne. Dopiero w poniedziałek pan mi 

mówi, że niestety, ale oni w soboty nie mają dyżuru. Tu należałoby zwrócić uwagę. Bo przypadki zdarzają 

się też w soboty i niedziele i czasami trzeba zgłosić i nie ma komu.  

Burmistrz: z tego co wiem, to osoba, która bezpośrednio odpowiada, to różnie to bywa, może telefonu nie 

odbiera. Na pewno zasygnalizujemy. Będziemy żądać, żeby całodobowo była możliwość zgłoszenia sytuacji.  

Radna Ludwa: bardzo o to proszę.  

Radny Gitlar: czy wiadomo, ile przeprowadzono kastracji i sterylizacji zwierząt. Określamy kwotowo, 

a wiemy, że koszty to 100 – 120 złotych.  

Burmistrz: kilkanaście, do dwudziestu sztuk indywidualnie. Potem taką fakturę przynosi Pan doktor 

Magierowski za usługę, a Pani Derenowska potwierdza wykonanie, a jak przychodzą ludzie, którzy koty 

mają u siebie, to oni przychodzą już z kwitem i my albo zwracamy koszty w formie wypłaty, albo 

przelewem doktorowi. Nie ma u nas aż takiej tragedii, jak w miastach dużych.  

Inspektor A. Derenowska: są różne przypadki, mieliśmy przypadek postrzelenia kota z wiatrówki. 

Sfinansowaliśmy pani prześwietlenie kota w Nysie i operację. Nie tylko za sterylizację zwracamy, ale jeśli 

ktoś się zwróci z operacją, czy jakimś przypadkiem, to też to realizujemy.  

Radny Gitlar: czyli te kwoty, które tu są wskazane są wystarczające. 

Burmistrz: nie, myśmy tu zapisali ramowo.  

Radny Gitlar: czyli nie będzie problemu, jeśli będzie zwiększona ilość. 

Burmistrz: mamy w budżecie i na pewno zdecyduję.  

Przewodniczący: będzie wniosek, że zapotrzebowanie przekroczyło kwoty przeznaczone i już. 

Radny Gitlar: czy będą też informacje, dotyczące wykonania na terenie naszej gminy odławiania. 

Inspektor A. Derenowska: mamy co kwartał informację, ile odłowiono, ile sprzedano, ile oddano. 

Radny Gitlar: tutaj nie ma tych informacji, nigdzie nie znalazłem. Chodzi mi o to, by być zorientowanym na 

co wydajemy pieniądze, bo to rada decyduje, jakie kwoty będą.  

Burmistrz: oni proponują kwotę dotyczącą funkcjonowania całego schroniska, począwszy od kosztów 

osobowych, poprzez koszty utrzymania zwierząt i my albo się zgadzamy albo nie i na tej podstawie jest 

podpisywana umowa. W tamtym roku było wydane około 26 tys. zł z groszami na Konradową. W tym roku 

jest na tym samym poziomie planowana kwota, ponad 30 tys. zł jak będzie mniej, to będzie korekta, jak 

więcej to musi być korekta w górę. Na dzisiaj nie wiemy, ile kotów, psów będzie odłowionych. Wczoraj 

mieliśmy informację, że pod świerkami na cmentarzu w Lasowicach leży pies. Pani poszła, psa 

zabezpieczyła u Pani sołtys, pies do tej pory tam jest. Pies ładny, widać zadbany, ale ktoś go wyrzucił 

z samochodu, bo pies na przejazd samochodu reaguje od razu i dzisiaj mają przyjechać i go zabrać do 

Konradowej.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymała się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 

Ad 12) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość; 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymała się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 

Ad 13) Projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnego miejsca lokalizacji nowego 

przystanku komunikacyjnego w miejscowości Jarnołtów Gmina Otmuchów; 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymała się; 
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- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 

Ad 14) Projekt uchwały w sprawie nadania Statutu Ośrodkowi Pomocy Społecznej; 
 

Radny Gitlar: w skrócie, co się zmienia w statucie? 

Kierownik OPS: stary statut został uchwalony w 1992 roku. Od 2013 roku Ośrodek przejął masę innych 

zajęć: świadczenia rodzinne, fundusz alimentacyjny, piecza zastępcza, 500+, wszystko to, co jest 

finansowane z dotacji z budżetu państwa. W związku z tym należało tamten uchylić a ten przyjąć, ale już 

z wersją poszerzoną o zadania, jakie realizujemy.  
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 

Ad 15) Projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad sprawienia pogrzebu oraz określenia zasad 

zwrotu wydatków na pokrycie kosztów pogrzebu; 
 

Radny Napora zauważył w parafie 7 punk 1 po kropce - powielenie słowa „świecki”. 

Burmistrz: zdarzają się pochówki „n n”. 

Kierownik OPS: po najniższych kosztach to robimy. Nawet ostatnio mieliśmy pochówek, to zapłaciliśmy 

1800 zł, jeżeli ktoś z dalszej rodziny nie ma zastrzeżeń, żeby było spopielenie zwłok, to zawsze staramy się, 

żeby jak najniższe koszty z tego tytułu były. Musi coś takiego być, z tego względu, że my nie wystawiamy 

decyzji, bo nie wystawimy decyzji dla osoby zmarłej. Więc musi być akt, który to musi regulować.  

Burmistrz: jeszcze miejsce na cmentarzu wykupić, bo to cmentarz parafialny.  Prawdopodobnie te zdarzenia, 

które będą miały miejsce a będziemy mogli chować na cmentarzu komunalnym, a mamy taki, to będziemy 

się starali, aby na nim pochować, ze względu na to, że nie ma takich kosztów.  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 

Ad 16) Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji publicznym 

szkołom prowadzonym na terenie Gminy Otmuchów; 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 

Ad 17) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Nyskiego; 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
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Ad 18) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Otmuchów na 2018 rok; 
 

Skarbnik poprosił o wprowadzenie zmian w budżecie Gminy Otmuchów na rok 2018 polegających na 

zmianie nazwy zadania: 

- jest: „Budowa świetlic wiejskich – budowa świetlicy w Krakówkowicach” – winno być: „zmiana sposobu 

użytkowania budynku handlowego (kiosk) na budynek użytkowy (świetlicę wiejską) oraz budowa szamba 

wybieralnego.” 

Burmistrz: otrzymaliśmy dofinansowanie w ramach programu obszarów wiejskich na realizacje tego 

przedsięwzięcia w Karakówkowicach. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 

Ad 19) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie wieloletniej prognozy 

finansowej; 
 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w tej sprawie. Uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono.  

Głosowanie: 

 -Komisja Planowania Budżetu i Finansów oraz Działalności Gospodarczej: 6 za, 0 przeciw, 

0 wstrzymało się; 

- Komisja Oświaty Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia Ochrony Środowiska i Opieki Społecznej: 

7 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

- Komisja Rolnictwa i Problemów Wsi: 5 za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 

          

Na tym zakończono protokół. 
Protokołowała J. Wiktorowska   
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